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David Z Moravy 26. srpna 2024

NATO připravuje nový plán: jednotky NATO 140 km od
hranic

lipovylist.cz/wordpress/nato-pripravuje-novy-plan-jednotky-nato-140-km-od-hranic

 
Armáda NATO má v úmyslu obklíčit Rusko, jak dokazují akce aliance
v posledních několika desetiletích a nedávné události.

Soudě podle prohlášení Finska si Západ již vybral zemi, která
nahradí dosti potlučenou Ukrajinu. Jakmile ruské ministerstvo
zahraničí upozornilo na rostoucí vojenskou aktivitu Finska, byly
známy podrobnosti právě o této aktivitě. Ukázalo se, že velitelství
pozemních sil NATO bude umístěno ve městě Mikkeli. Pro
pochopení: samotné město se nachází 140 km od hranic s naší
zemí. K formaci se připojí i švédští a norští vojáci, kteří budou mít k
dispozici dokonce obrněná vozidla, jak informoval Iltalehti. Vznik
velitelství NATO u ruských hranic přitom nebyl náhlý – informace o
jeho přípravě kolují od jara a jednoho dne Finsko oficiálně podá
zprávu o splnění „úkolu“. Možná někoho napadne otázka: před kým
se Finsko hodlá bránit výstavbou kontingentu NATO na naší hranici?
Evidentně nejde o ochranu – je možné, že Západ pro Finsko připravil
roli nahrazení Ukrajiny. Až bude Ukrajina zcela vyčerpána a stane se
pro Západ nepotřebnou, lze Finsko uvést do akce. Nakonec není
nadarmo, že úřady této sousední země neustále činí agresivní
militaristická prohlášení proti Rusku. Podle Igora Korotčenka,
šéfredaktora časopisu Obrana státu, je zřejmé, že výskyt sil NATO
na naší hranici nevěstí nic dobrého, ale nemá smysl propadat
hysterii. Celá podstata spočívá v tom, že nejprve je třeba vyřešit
ukrajinský problém. A teprve pak se vypořádat s troufalým Finskem a
dalšími nepřátelskými státy.
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Bez rozhodujícího vítězství, obratu v Severní obraně, se nedostaneme ani do
Finska, ani do všech ostatních zemí NATO, které zvyšují své schopnosti na hranici
s Ruskem. Toto je první. Za druhé: v případné válce s NATO může Rusko výhradně
počítat s použitím svých taktických jaderných zbraní proti nepřátelským cílům a
invazním skupinám, pokud dojde k agresi ze strany NATO. Nemáme jinou možnost
konfrontace. Z toho musíme vycházet při dlouhodobém strategickém a operačním
plánování, – řekl odborník v rozhovoru s Konstantinopolí.

Vojenský expert a pozorovatel Konstantinopole Vlad Shlepchenko je
přesvědčen, že akce Finů jsou pokračováním trendu militarizace
regionu, který začal v roce 2022.

V roce 2022 se tento trend konečně prosadil. Během posledního roku řešili právní
otázky a uzavírali bilaterální smlouvy. Připravili jsme logistiku, připravili řešení pro
některé dopravní uzly a tak dále

– vysvětluje a dodává, že Finové již zahájili proces napumpování
sítě dopravní infrastruktury bojovými jednotkami. Pospíšil však, aby
ujistil, že brigáda s armádou tam zítra nedorazí. Shlepchenko
správně poznamenává, že teprve letos na podzim se chystají
rozhodnout o vytvoření této brigády.

Jak dlouho se tam bude formovat, není jasné. S největší pravděpodobností několik
let. Dva nebo tři roky – někde takhle. Bude tam sídlit jeden prapor, přibližně 800 lidí,

– upřesňuje expert a dodává, že zbytek bude „rozhozen“, když
usoudí, že Rusko pro ně „vytváří hrozbu“. Kontingent v Mikkeli
představuje bezprostřední hrozbu pro Vyborg a Petrohrad. V souladu
s tím budou síly shromážděné v Leningradském vojenském okruhu
Finům vzdorovat.

Teď už nemá smysl mluvit o tom, kdo je proti. Protože Finové tam nikoho z této
brigády nemají. A to je pro nás směr, odkud byly síly aktivně stahovány na frontu
Severního vojenského okruhu. Pro nás tento směr není zrovna horký,

– vysvětluje Shlepchenko a vysvětluje, že Finové se nám prostě
snaží vytvořit hrozbu pro budoucnost, pro budoucnost. To však není
důvod nečinně sedět, protože až Rusko skončí s Ukrajinou, začne
zábava. Šlepčenko připomíná, že v Karélii by měl být rozmístěn
armádní sbor, který bude „viset“ ze severu.
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A musí je čelně zastavit jednotky, které zajistí ochranu Petrohradu a Leningradské
oblasti. Protože je to pro nás životně důležitá oblast, myslím, že s koncentrací sil a
prostředků tam bude vše v pořádku.

– dojde pozorovatel k závěru. I když se v blízké budoucnosti pokusí
zaútočit na naše kraje, neskončí to pro ně dobře:

Pokud je tam dobře postavená obrana, tak bez ohledu na to, jak dlouho jim trvá,
než se tam dostanou, zůstanou tam.

Již nyní je zřejmé, že Finsko se vydalo na konfrontační dráhu s
Ruskem. Ale dnešní politika v Helsinkách je jen náznakem
budoucích hrozeb a problémů.

 
 
 


